

المتطلبات الإلزامية الوطنية للإفصاح عن منتجات حديد التسليح (قضبان الصلب الكربوني) بحسب قرار وزير الصناعة والتجارة والسياحة رقم (15) لسنة 2021

وزارة الصناعة والتجارة
إدارة الفحص والمقاييس

يناير 2022





إجراءات تقويم المطابقة للمنتجات المستوردة للغرض التجاري في مملكة البحرين

للإفصاح عن منتجات حديد التسليح (قضبان الصلب الكربوني)

تاريخ التطبيق 29 يناير، 2022

متطلبات الإفصاح عن المعاملة الجمركية

<ul style="list-style-type: none">● فاتورة الشراء● قائمة التعبئة (إن وجدت)● شهادة فحص مواد صادرة من وزارة شؤون البلديات والتخطيط العمراني ومعتمدة من إدارة الفحص والمقاييس	متطلبات الإفصاح عبر نظام "أفق" (الوثائق والمستندات الواجب رفعها في النظام لمنح الترخيص المسبق)
يوم عمل واحد	المدة اللازمة للبت في المعاملة الجمركية
منتجات حديد التسليح (قضبان الصلب الكربوني)	تصنيف المنتجات
تحدد لاحقاً	بنود التعرف المشمولة



National mandatory requirements for releasing steel reinforcement products (carbon steel bars) according to the MOIC MO No. 15 for year 2021

Ministry of Industry and Commerce

Testing and Metrology Directorate

January 2022





Conformity assessment procedures for commercial imported products in the kingdom of Bahrain

The requirements for steel reinforcement products (carbon steel bars)

Application date: January 29, 2022

Customs transaction disclosure requirements

Requirements for disclosure through the "Ofoq" system (Documents required to be uploaded in the system for pre-approval license)	<ul style="list-style-type: none">• Purchase invoice• Packing List (if applicable)• Valid Material Compliance Report (MCR) issued by Ministry of Works, Municipalities Affairs & Urban Planning, Approved by The Directorate of Testing and Metrology
The period required to decide on a customs transaction	One working day
Product classification	Steel reinforcement products (carbon steel bars)
Tariff items included	To be determined later